Support for 204KM KL - Maran Big Walk 2014

The unique KL - Maran Big Walk 2014 received Sports Toto's contribution worth RM8,000 in the form of participant T-shirts, caps and announcement banners. Sports Toto assistant communications manager Pn. Sherifah Hanom presented the items to the treasurer of KL - Maran Ms. Jancy Silan at Sports Toto's head office on 4 April 2014.

The event - organized by Tamil Nesan - was officiated by Datin Seri Indrani Samy Vellu at Batu Caves, Selangor and saw about 300 enthusiastic participants taking part in the gruelling 204KM walk that started from 9 April and ended on 13 April 2014.

The big walk was a unique event which tested the participants' endurance and perseverance, besides their physical strength. The participants ran, jogged or brisk-walked for a distance of 204KM in 3 days with a few stops for meals and rest.

多多博彩支持 2014 年 204 公里吉隆坡一马兰竞走赛

此项具独特性的 2014 年 204 公里吉隆坡一马兰竞走赛获得由多多博彩赞助总值 8000 令吉的礼品,即参赛 T 恤、帽子以及活动横幅。多多博彩公关部助理经理莎丽花哈农女士是于 2014 年 4 月 4 日,在多多博彩总部移交赞助品给主办单位财政珍茜斯兰小姐。

由《淡米尔尼申》日报主办的这项赛事是由拿汀斯里印德拉尼三美威鲁在雪兰莪黑风洞主持推介。当天有多达 300 名参赛者前来参与这场于 2014 年 4 月 9 日开始至 13 日,长达 204 公里赛程的竞走赛。

这场独特的竞走赛不仅考验参赛者的体能,也磨练他们的耐力和毅力。参赛者们在 3 天内以奔跑、慢跑或竞走的方式完成长达 204 公里的赛程,期间当然也设有休息站让他们补充体力及进食。